
Europoslanec Uhrík: Nech sa v Bruseli
schváli čokoľvek, konečný užívateľ výhod je
vždy za Atlantikom
- CZ24 News | 19. února 2023

EU/USA: Europoslanec Milan Uhrík (Republika) prišiel so zaujímavým postrehom. „Za tie
roky v Bruseli som si všimol jednu vec – nech sa schváli čokoľvek, konečný užívateľ výhod je
vždy za Atlantikom“, uviedol na sociálnej sieti.

Nasleduje jeho kladenie faktov: Veď sa len zamyslime, fakt bez konšpirovania. Na pandemických
opatreniach zarobil najviac (americký) Pfizer. Na vojne na Ukrajine zarábajú americké zbrojovky,
lebo celá Európa zbrojí. Na európskych energetických sankciách, podmínovanom Nord Streame a
plynovej kríze zarábajú americké energetické firmy.

Čoraz prísnejšie enviro predpisy v poľnohospodárstve zvýhodňujú zase len zahraničných producentov
mäsa.

Nedomyslené pretlačanie iba drahých obnoviteľných zdrojov energie v EÚ oslabuje
európsky priemysel a hospodárstvo a zvyšuje konkurenčnú výhodu a hospodársku
nadvládu Ameriky.

Migrácia? Oslabuje identitu a vlastenectvo európskych štátov, učí Európanov žiť s neustálym pocitom
viny a sklonenou hlavou… Vyhovuje to opäť komu?

Na záver konštatuje, že  Európe zúfalo chýbajú skutoční európski lídri. Podľa Uhríka snáď s
výnimkou Viktora Orbána vládnu takmer všade len bábky a užitoční idioti, a to na Slovensku
obzvlášť.

Ako to zmeniť? Jedine odvahou a odhodlaním. Európa nie je Amerika, ani Sibír či Afrika. Európa
neznamená Brusel. Je to náš domov. Je to naše milované Slovensko.  Tak hlavu hore, je čas vstávať,
povzbudzuje Milan Uhrík.
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